
Miljoenen mensen hebben last van geluidshinder Schiphol. Ik ben geen activist maar steun de 
reductie van het aantal vliegbewegingen tot 250.000. Lijkt mij meer dan voldoende. Ik ben 30 jaar 
geleden in Zevenhoven komen wonen toe het nog rustig was; ik begrijp dat dat niet meer mogelijk is. 
Ik kan nu mijn huis nauwelijks verkopen met die herrie. Als niemand rekening houdt met die 
miljoenen mensen waarom moeten wij dan wel rekening houden met Schiphol en de ten onzent 
gevestigde Franse luchtvaartmaatschappij? Helaas ook in dit opzicht veranderen de tijden.


